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ALGOTHERAPY

HIGH LEVEL EXPERTISE

INNOVATION

NATURAL INSPIRATION

Beneath the ocean’s riches lies our source of inspiration

Over 50 years of Algotherapy expertise
Algotherm is a French marine cosmetics brand that has acquired exclusive and exceptional algotherapy, thalassotherapy and spa 
expertise. Algotherm is part of the Batteur Group benefiting from the scientific competence that only a French pharmaceutical 
company that has been operating for over a century (Laboratoires Gilbert) can provide.

High power of innovation
Our research laboratory is a centre for high level expertise and draws its inspiration from the heart of the ocean detecting active 
ingredients and molecules which meet the needs of our skin and body. This marine wealth is at the heart of our formulae and 
know-how: Algotherapy.

Chondrus crispus, a gifted plant at the heart of our treatments
Each algal species is characterised by a specific composition of bio-active molecules: vitamins, trace elements, minerals,  
antioxidants, proteins, amino acids and essential fatty acids (Omega 3, 6 and 9). This invaluable bio-diversity is the foundation of 
our Marine Cosmetics: Algotherapy. We use the vital properties of algae to treat your skin and body.

Chondrus Crispus is very rich in fatty acids and was selected by our research and development laboratory for its moisturising and 
anti-aging properties. It is also rich in amino acids, which are essential for skin elasticity.

De la richesse des océans naît notre source d’inspiration

Une expertise en algothérapie de plus de 50 ans
Algotherm, marque française de cosmétique marine, a acquis un savoir-faire exclusif et irremplaçable en algothérapie, en thalassothérapie 
et en spa. Intégrée au sein du Groupe Batteur, Algotherm bénéficie de toute la compétence scientifique d’un laboratoire pharmaceutique 
français centenaire (Laboratoires Gilbert).

Une forte puissance d’innovation
Pôle d’expertise de haut niveau, notre laboratoire de recherche puise ses innovations au cœur des océans afin d’y déceler des actifs et des 
molécules qui répondent aux besoins de la peau et du corps. Cette richesse marine est au cœur de nos formules et de notre savoir-faire :  
l’Algothérapie.

Le chondrus crispus, un végétal surdoué au cœur de nos soins
Chaque espèce d’algue est caractérisée par une composition spécifique en molécules bio-actives : vitamines, oligo-éléments, minéraux, 
antioxydants, protéines, acides aminés et acides gras essentiels (Oméga 3, 6 et 9). Cette immense bio-diversité est le fondement de notre 
Cosmétique Marine : l’Algothérapie. Nous utilisons ainsi les propriétés vitales des algues pour le traitement de votre peau et de votre corps. 
 
Très riche en acides gras, le Chondrus Crispus a été sélectionné par notre laboratoire de recherche et développement pour ses propriétés 
hydratantes et anti-âge. Elle est également chargée en acides aminés indispensables à l’élasticité de la peau.



COSMETICS

1

2

3Tubes /

33 ml / 1.12 fl.oz. 
Shower gel / 
Shampoo / 
All over shampoo / 
Conditioner / 
Body cream /

15 ml / 0.5 fl.oz. 
Reviving source mask /

Inspired by the ocean, 
Algotherm guest amenities 

are enriched with active 
marine principles (Chondrus 

Crispus seaweed extracts).

COLOURING AGENTS FREE, PARABEN FREE & PHENOXYETHANOL FREE FORMULATIONS

1

2

Soaps /

25 g / 0.88 oz. 
Gentle soap /

45 g / 1.58 oz. 
Exfoliating soap /

Tray /

220 x 62 mm 
Biodegradable tray made in CBP 
(Corn Biodegradable Product)

Inspirés par l’océan,  
les produits d’accueil  

Algotherm sont enrichis  
en actifs marins (extraits 

d’algues Chondrus Crispus).

FORMULES SANS COLORANT, SANS PARABÈNE ET SANS PHÉNOXYÉTHANOL

Tubes Plateau

Savons

Gel douche

Savon doux

Savon exfoliant

Gel cheveux et corps
Shampooing

Après-shampooing
Lait corps

Masque source défatigant

Plateau biodégradable en CBP 
(fabriqué à partir d’amidon de maïs)



ACCESSORIESCOSMETICS

54

Stand-up sleeves / Cardboard boxes /Stand-up sleeves /

5

4

Ecopump

300 ml / 10.14 fl.oz. 
ECOLABEL CERTIFIED /

Liquid soap /
All over shampoo /

Wall brackets /

In brass or recyclable ABS plastic. Can be fixed 
with 2 screws or double sided tape.

Algotherm strives to respect the environment and the marine ecosystem

ACCESSORIES ARE PACKED IN RECYCLED CARDBOARD

Shower cap /
Vanity set /
Sewing kit /
Shoe mitt /
Paper tissues /

Dental set /
Shaving set /
Manicure set /
Comb /

Supports muraux

CERTIFIÉ ECOLABEL

Savon liquide
Gel cheveux et corps

En laiton ou plastique ABS recyclable. Se fixent 
avec 2 vis ou ruban adhésif double face.

Algotherm s ‘ attache à respecter l’environnement et l’écosystème marin

LES ACCESSOIRES SONT EMBALLÉS DANS DES BOÎTES EN CARTON RECYCLÉ

Étuis ‘‘chevalet’’ Boîtes carton

Bonnet de douche Set dentaire
Set vanity Set rasage

Gant à chaussures Peigne
Mouchoirs

Étui couture Set manucure



www.algotherm.fr
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